

MARS LEI VOCAL STUDENTS RECITAL

Saturday, March 8, 2025

節目單 Programme

O del mio amato ben
我心愛的意中人
S. Donaudy
多諾蒂

Intorno all'idol mio
圍繞我崇拜的人兒
P. A. Cesti
切斯蒂

Se tu m'ami
假如你愛我
G. B. Pergolesi
佩戈萊西

Per la gloria d'adorarvi
多麼幸福能贊美你
G. Bononcini
博農奇尼

山中
陳田鶴

女高音：李靈君姿
Soprano: **Lilian Li**
鋼琴：姚堰水
Piano: **Sunny Yao**

O del mio dolce ardor
我懷著滿腔熱情
C. Gluck
格魯克

Amarilli, mia bella
阿瑪麗莉
G. Caccini
卡契尼

Nina
蓮娜
G. B. Pergolesi
佩戈萊西

"Deh vieni non tardar" from Le Nozze di Figaro
〈美妙的時刻即將來臨〉選自《費加羅的婚禮》
W. A. Mozart
莫扎特

梧桐樹
奚其明

女高音：張書涵
Soprano : **Lene Zhang**
鋼琴：張書涵
Piano : **Eileen Zhang**

Das Veilchen 紫羅蘭	W. A. Mozart 莫扎特
Alma del core 我心的靈魂	A. Caldara 卡爾達拉
Lascia ch'io pianga 讓我痛哭吧	G. F. Handel 亨德爾
"Volta la terrea" from Un Ballo in Maschera 〈她抬頭仰望〉選自《假面舞會》	G. Verdi 威爾第
"Saper vorreste" from Un Ballo in Maschera 〈你想要知道〉選自《假面舞會》	G. Verdi 威爾第

次高音：巫嘉蔚 鋼琴：陳彥陶
Soprano: **Vicky Wu** Piano: **Abbie Chen**

BIOGRAPHIES

女高音**李靈君姿**，2005年出生於浙江省寧波市，畢業於瑾州中學，自高中二年級開始學習聲樂，目前就讀於北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院 (UIC) 音樂表演專業，師從李兆康老師。

Lillian Li, soprano, was born in 2005 in Ningbo, Zhejiang Province, and is a graduate of Jinzhou High School. She began her vocal studies in her second year of high school and is currently pursuing a Vocal Performance major at Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (UIC), studying with Mars Lei.

女高音**張書涵**，18歲，來自深圳，高中就讀於現就讀於深圳第二外國語學校。現就讀北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院音樂表演專業一年級，自2022年至今有兩年的美聲學習經驗，現師從李兆康老師。

Soprano **Lene Zhang**, age 18, is from Shenzhen and attended Shenzhen Second Foreign Language School. She is currently a year one student in the Music Performance Program at Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (UIC). She has been studying vocal since 2022 and is now studying with Mr. Mars Lei.

女高音**巫嘉蔚**，來自廣東深圳，五歲開始學習聲樂，高中畢業於深圳市美術學校。現就讀於北京師範大學-香港浸會大學聯合國際學院音樂系音樂表演聲樂專業，師從李兆康老師。

Soprano **Vicky Wu**, from Shenzhen, Guangdong, began studying vocal at the age of five and graduated from Shenzhen Art School. She is currently pursuing a vocal performance major in the Music Programme at Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University United International College (UIC), studying under Mr. Mars Lei.